



# Denver Public Schools

အစားအသောက်နှင့်အာဟာရဝန်ဆောင်မှုများ  
တယ်လီဖုန်း ၇၂၀-၄၂၃-၅၆၀၀  
ဖက်စ် ၇၂၀-၄၂၃-၅၆၂၉  
www.dpsk12.org



## မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ- ဤအချက်အလက်သည် အရေးကြီးသည့် အချက်အလက်ဖြစ်သည်။ ကျေးဇူးပြု၍ ဖတ်ရှုပေးပါ

မိမိကလေးငယ် ပညာ သင်ကြားနိုင်ရန် မိမိ သက်ဆိုင်ရာ ကျောင်းမှ လက်ခံရရှိသည့် ရံပုံငွေ တိုးမြှင့်နိုင်ရန် လူကြီးမင်းသည် အစားအသောက် လျှောက်လွှာ ပြည့်စုံစွာ ဖြည့်ပြီးနောက် ကလေးတက်ရောက်သည့် ကျောင်းစားသောက်ဆောင်ရွက်မှု သို့မဟုတ် W.4th Avenue, Denver, CO 80223 သို့ ဖြစ်နိုင်သမျှ မြန်စွာ ပေးပို့ရန် အလွန် အရေးကြီးပါသည်။

သင့်ကျောင်းသည် အစားအသောက် ခံစားခွင့်များ အတွက် သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီသည့် ကျောင်းသားများမှ ကျောင်းက စီစဉ်သည့် အစားအသောက်များ မသုံးဆောင်သည့်တိုင် ထိုကျောင်းသားများထံမှ ရံပုံငွေမြောက်များစွာ ရရှိပါသည်။ သတ်မှတ်ချက်များပြည့်မီပြီးနောက် သင့်ကျောင်းသည် ပညာ သင်ကြားရေး လိုအပ်ချက်များအရ ငွေများ လက်ခံရရှိသည်။ ထို့ပြင် စာအုပ်အခမဲ့၊ အခမဲ့ ပညာတော်သင်ကြား၊ နွေရာသီအပန်းဖြေစခန်း၊ လျှော့စျေး၊ အားကစားကြေး လျှော့စျေး၊ ACT စမ်းသပ်ခများ၊ ဘတ်စ်ကားစီးခလျှော့စျေးများနှင့် အခြားခံစားခွင့်များကဲ့သို့ အခမဲ့ (သို့) အစားအသောက်လျှော့စျေးအတွက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီလျှင် ခံစားနိုင်သည့် အခြားခံစားခွင့်များလည်း ရနိုင်သည့် အစီအစဉ်များ ရှိပါသည်။ ဤအစီအစဉ်များမှာ စာသင်ကျောင်း အခြေခံစံနှုန်းများအရ ကျောင်းတစ်ကျောင်းက ကမ်းလှမ်းခြင်း ဖြစ်သည်။- အစီအစဉ်အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက ကျေးဇူးပြု၍ မိမိကလေးတက်ရောက်ရာ ကျောင်းသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

အစားအသောက်အစီအစဉ်လျှောက်ထားခြင်း စိစစ်ပြီးနောက် ကျွန်ုပ်တို့သည် အခမဲ့၊ ဈေးနှုန်းလျှော့ပြီး (သို့) ဈေးနှုန်းအပြည့် ပေးချေရမည့် အစားအသောက်အစီအစဉ်တွင် လူကြီးမင်း၏ ကလေးက မည်သည့် အစီအစဉ်ရနိုင်ကြောင်း လူကြီးမင်းထံ အသိပေးစာ ပေးပို့မည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ သိမ်းထားစေလိုပါသည်။ အခြားရရှိနိုင်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် မိမိကလေး သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီကြောင်း ပြသရန် အသိပေးစာကို လူကြီးမင်း သုံးနိုင်ပါသည်။

**ကျေးဇူးပြု၍ မှတ်သားရန်** - ယခင်စာသင်နှစ်စာစ၍ ယခုစာသင်နှစ်၏ ပထမ ရက် ၃၀ အထိ ကျောင်းသားများသည် မူလ အခြေအနေအတိုင်း ရှိနေမည် ဖြစ်သည်။ ပြည့်စုံစွာ ဖြည့်ပြီးသည့် လျှောက်လွှာကို မရရှိသဖြင့် သတ်မှတ်ရက် ၃၀ ကာလအတွင်း လျှောက်လွှာစိစစ်ခြင်း မလုပ်ဆောင်နိုင်ပါက လျှောက်လွှာ မရရှိမီနှင့် အဆင့်အတန်းသစ်တစ်ခု မဆုံးဖြတ်မီအထိ စရိတ် အပြည့်အဝ ပေးဆောင်ရမည် ဖြစ်ပါသည်။

**ကျသင့်ငွေသတ်မှတ်ခြင်း မူဝါဒ**- အတန်း ECE ၅ တန်း တွင် သူ/သူမ မိမိပိုင်ဆိုင်အား မေ့လျော့ခြင်း သို့မဟုတ် ပျောက်ဆုံးခြင်းရှိပါက \$၅၅၅ အထိ ကျသင့်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်သတ်ချက်မရောက်မီတွင် မိဘ/အုပ်ထိန်းသူထံ အကြောင်းကြားရန် စာဖြင့်ရေးသားသည့် သတိပေးစာကို ကျောင်းသားသို့ ပေးရမည် ဖြစ်သည်။ နောက်တစ်နေ့ ကျောင်းတက်ရက်တွင် ကျသင့်ငွေပေးချေခြင်း မရောက်ရှိပါက အစားအသောက်အစီအစဉ် ပြောင်းလဲစီစဉ်မည် ဖြစ်သည်။ ၂ ရက်ကျော်လွန်ပြီး ကျသင့်ငွေ မပေးချေပါက အစားအသောက်မဟုတ်ဘဲ အာဟာရဖြစ် မှန်တစ်ခု ပေးမည် ဖြစ်သည်။ မည်သည့် ကိစ္စရပ်တွင်ဖြစ်စေ၊ ကျသင့်ငွေများကို ပြန်လည်ပေးဆောင်ရမည် ဖြစ်သည်။ လူကြီးမင်း၏ အစားအသောက်လျှောက်လွှာကို ဖြည့်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ဗဟို ရုံးတွင် မစိစစ်မီအထိ လူကြီးမင်းသည် နေ့လည်စာကျသင့်ငွေအားလုံးကို ပေးချေရန် တာဝန်ရှိသည်ကို ကျေးဇူးပြု၍ သတိရစေလိုပါသည်။

၆ တန်းနှင့်အထက် ကျောင်းသားများသည် ကျသင့်ငွေပေးရန် မလိုပါ။ ကလေးတစ်ဦးဆာလောင်မွတ်သိပ်သည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ မတွေ့မြင်လိုပါသောကြောင့်၊ ကျောင်းတက်ရက် ပထမနေ့တွင် စားသောက်ဆောင်ရွက်သည့် မိမိကလေး/များနှင့်အတူ ငွေများ ကျေးဇူးပြု၍ ထည့်ပေးလိုက်စေလိုပါသည်။ အောက်ပါဈေးနှုန်းများကို ကြည့်ရှုပါ။

ကျောင်းသားများနှင့်/ သို့မဟုတ် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများအား အစားအသောက်ဝယ်ယူမှုများအတွက် ကြိုတင်ပေးချေရန် တိုက်တွန်းပါသည်။ ကျောင်းသားများက မိမိတို့ နေ့လည်စာ ကျသင့်ငွေကို မေ့ကျန်ခြင်း၊ ပျောက်ဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် အခိုးခံရခြင်း ဖြစ်နိုင်ခြေ လျော့ချရန် မည်သည့် အာမခံငွေပမာဏဖြစ်စေ ကျောင်းသားတစ်ဦး၏ ကိုယ်ပိုင် ငွေစာရင်း၊ ကျောင်းစားသောက်ဆောင်ရွက်မှု သို့မဟုတ် myschoolbucks.com တွင် ထည့်ပေးနိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် ငွေပေးချေရန် တန်းစီရာတွင် ငွေပေးချေနည်းများ ရွေးချယ်စရာ ရှိသည်ဖြစ်ရာ၊ ကြိုတင်ငွေပေးချေခြင်းဖြင့် လုပ်ငန်းများ ပိုမို သွက်လက်စေမည် ဖြစ်ပြီး တန်းစီနေသည့် လူတန်းများ ပိုမိုသွက်လက်စေကာ မိမိတို့ အစားအသောက်များ စားရာတွင် အချိန်ပိုမို ရစေသည်။ မိမိအဆင့်သတ်မှတ်ချက်အရ (အခမဲ့၊ လျှော့စျေး သို့မဟုတ် အပြည့် ဈေးနှုန်း) ငွေပေးချေခြင်းကို မစဉ်းစားပါက ကျောင်းသားအားလုံးတွင် ကိုယ်ပိုင်ငွေစာရင်းများ ရှိကြပါသည်။

### ဆာလောင်နေသော ကလေးငယ်သည် ပညာသင်ယူနိုင်မည့် မဟုတ်ပါ

လူကြီးမင်းက နေ့လည်စာအကျိုးခံစားခွင့်လျှောက်လွှာဖြည့်လျှင် သို့မဟုတ် အခမဲ့ သို့မဟုတ်လျှော့စျေးအစားအသောက်များ ရရှိရန် သတ်မှတ်ချက် မပြည့်မီလျှင် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ စာသင်နှစ်အတွက် ဈေးနှုန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်သည်။

နံနက်စာ		နေ့လည်စာ	အတန်း	
မူလတန်း ကျောင်း	များတွင် ပါဝင်သင်ယူခြင်းအခမဲ့	မူလတန်း	ECE - 5	\$၁.၈၅
အလယ်တန်းကျောင်း	ကျောင်းများတွင် ပါဝင်သင်ယူခြင်းအခမဲ့	အလယ်တန်းကျောင်း	၆ - ၈	\$၂.၁၀
အထက်တန်းကျောင်း	အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်သည့် ကျောင်းများတွင် အခမဲ့	အထက်တန်းကျောင်း	၉ - ၁၂	\$၂.၆၀

လျှော့စျေးနေ့လည်စာများမှာ အတန်းအားလုံးအတွက် .၄၀ ငွေ ဖြစ်သည်

ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

Theresa Hafner စီမံခန့်ခွဲရေး ဒါရိုက်တာ၊ စီမံခန့်ခွဲရေး အဖွဲ့အစည်း